
Finspångs AIK Friidrott 

Box 15, 612 21  Finspång 

Besöksadress: Grosvads Idrottsplats - Grosvadsvägen 5 

E-postadress: finspangfriidrott@gmail.com 
 

 

Protokoll ordinarie styrelsemöte i Finspångs AIK Friidrott.  

Datum och tid: 2022-09-12 kl. 20.00 Plats: Messenger, digitalt möte   

Mötesdeltagare; Viktoria, Nina, Robert, Stefan, Daphne, Anders O  

 

Ordinarie styrelsemöte 

1. Mötets öppnande 

Nina förklarar mötet för öppnat   

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes inga tillägg 

3. Val av justerare 

Nina och Robert valdes som justerare 

4. Genomgång av föregående protokoll 

Inga invändningar  

5. Ekonomi -rapport på läget från kassör 

Viktoria redogjorde för det ekonomiska läget,  

De stora intäkterna har varit LOK stödet, Sportiscamp och Kraftloppet. 

Kraftloppet återstår det en hel del intäkter som bör komma in Ansvariga Robin och 

Robert får sammanställa och kontrollera. 

Grosvadskampen återstår att fakturera, Ansvarig Viktoria  

Bidrag för Grosvadskampen sökes ansvarig Nina 

Finns flera bidrag att söka från Friidrottsförbundet ÖST Ansvariga Anders och 

Viktoria 

Inventarier har köpts in och fakturan har dykt upp. Runt 16 000kr 

Sammanfattningsvis så ser det ekonomiska läget bra ut dryga 126 000kr finns i 

kassan. 
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6. Träningar/tränare/träningstider-information 

Daphne redogjorde för läget om träningarna och tränarfrågan. 

Det finns förslag om gruppindelningar, enligt bifogat protokoll från tränarmötet. 

Information ut till skolorna och ett informationsblad ska tas fram och distribueras ut. 

Daphne har tagit på sig kontakten med tränarna, vilket är glädjande. 

Anders redogjorde för röd grupp, och glädjande konstaterar att det är bra drag i den 

gruppen. Flera nya ungdomar har anslutit. 

2 oktober ska vi flytta in utomhus grejorna in till Aluceum. 

Tränarutbildningar på gång igen, Nina har skickat ut mejl om detta. 

7. Uppföljning arrangemang (Kraftloppet, Grosvadskampen, resultattävlingar) 

-Kraftloppet gick bra och inga klagomål, önskat att det varit fler lag. Kolla upp 

datumet då det krockade med flera andra arrangemang. VSM USM och orientering. 

-Grosvadskampen och resultattävlingar Funkade bra, tyvärr för få funktionärer.  

Men var lagom med anmälda, i förhållande till funktionärer. Bra att vi fick banorna 

sopade.  

Information om att det finns bra accesspunkt för Wifi som vi kan använda när vi har 

tävlingar. 

8. Grosvads IP: förråd och arenan -information 

Inget nytt har framkommit, Nina har hittat något där man kan söka bidrag från 

kommun som vi kanske kan söka för förrådet. Där kommun skulle betala 30% av 

investeringen. Finns pengar att söka från RF med. Ansvarig Nina och Anders  

9. Laget.se 

Vi är på gång att börja använda, och Nina vill testa först. Inom några veckor är målet 

ansvarig Nina. 

10. Ansvarsfördelning styrelsen -diskussion 

Bordläggs vidare 

11. Övriga frågor  

Robert såg att det var dåligt med linnen, styrelsen biföll att köpa in nya. 

Loggan skickas till Nina ansvarig Stefan 

Anders gav förslag om en träff för att socialisera lite, Oktober är ett förslag. 

12. Nästa möte 

tisdag 11 oktober klockan 20:00 på messenger 

13. Mötets avslutande  

Nina tackade avslutade mötet. 

 

Vid protokollet Stefan Gustafsson 

 

Justerare 

 

…………………………………………………………       …………………………………………………………………… 

Nina Öberg    Robert Skoog 


